
Dit jaarverslag geeft een overzicht van de activiteiten van onze afdeling in het jaar 2008. 
Aan de hand van wat er in de GSP’s staat, heb ik dit verslag gemaakt. 
Op de jaarvergadering van december 2007 waren er 2 bestuursleden aftredend en ook herkiesbaar. 
Gelukkig maar, want anders zou door een chronisch (Gronings?) gebrek aan tegenkandidaten ons 
bestuur in 4 jaar verdwenen zijn. Die 2 bestuursleden waren Arend en Coby, en zij mogen dus de 
komende 4 jaar opnieuw achter de bestuurstafel plaatsnemen. Op de jaarvergadering kwamen 
vanzelfsprekend ook de andere gebruikelijke zaken aan bod, zoals het jaarverslag van de 
penningmeester en de secretaris. 
Verder presenteerde Coby een plant van de maand (Euphorbia gymnocalycioides) en ook werden er 
overtollige boeken uit onze bibliotheek verkocht. 
In januari 2008 stond er een praktische avond op het programma. Op deze avond vertelde Wolter iets 
over ongedierte, namelijk wolluis, wortelluis en spint. Verder bracht Gerard Geling 3 agaven voor het 
voetlicht, namelijk Agave chazaroi, Agave rzedowskianai en Agave gomez-pompae. Tenslotte vertelde 
Dick het een en ander over verwarming en isolatie. 
In februari kwam Jan Lubbers bij ons op bezoek. Zijn mooie lezing ging over een reis die hij in Chili 
gemaakt had. De afdeling Drenthe was die avond bij ons op bezoek gekomen. 
In maart hadden we een thema-avond. Op het programma stonden de geslachten Turbinicarpus en 
Lophophora. Wolter vertelde iets over het eerste geslacht (inclusief Gymnocactus) en Rudolf Schwab 
vertelde iets over het tweede geslacht. Na de pauze liet Wolter nog een aantal dia’s van planten uit 
beide geslachten zien. Dit waren allemaal opnames van planten in de natuur. 
In maart was er op Goede, maar wel koude, Vrijdag de bloemetjesmarkt waar Dian en Geeske namens 
onze afdeling aan Gerard Geling assistentie verleenden. 
In april hadden de plantenbezitters de gelegenheid om overtollige planten kwijt te raken tijdens onze 
onderlinge verkoop. Daarnaast presenteerden Klaas Hofstee en Henk Wolven ieder een plant van de 
maand (Agave stricta respectievelijk enkele soorten uit het geslacht Pachypodium. Verder breidde onze 
afdeling zijn invloed in het landelijk bestuur uit, want Arend werd in april de nieuwe pr-man in het bestuur 
van Succuclenta. 
In de bloeimaand hadden we een plantenkeuring. Na het succes van een jaar eerder, was het deze keer 
nogal tegenvallen wat het aantal ingebrachte planten betreft. De keurmeesters Rudolf Schwab en Dick 
Munniksma hadden daardoor een veel lichtere taak dan waarop zij gehoopt hadden. Kortom: Volgend 
jaar meer planten aanleveren! Op dezelfde bijeenkomst hadden we een determineeravond, waarbij we 
gezamenlijk probeerden om een naam te vinden voor een onbekende plant (maar dat blijft erg moeilijk). 
In mei ging ook een aantal leden van onze afdeling op bezoek bij de Ortsgruppe Bremen. Verder werden 
in mei de 
Succulentendagen gehouden in Appeltern. De successcore was helaas niet al te hoog. 
In juni konden we bij 2 leden van onze afdeling gaan kasje kijken, en wel bij Wolter ten Hoeve en Gerard 
Eising. Het grote kas kijken kon in deze maand gedaan worden op de open dag van kwekerij Ubink in 
Kudelstaart. 
In de maanden juli en augustus stonden de afdelingsactiviteiten niet helemaal stil, want er werd een 
bezoek gebracht aan de afdeling Fryslân. 
In september liet Wim Alsemgeest ons zien hoe hij met 6 man door het zuiden van Mexico reist. 
Vanzelfsprekend genoten de aanwezigen van Wim zijn plaatjes en het bijbehorende verhaal. Die avond 
herdachten we ook dat de heer Schanssema op 22 augustus overleden was. 
In oktober werd de avond verzorgd door 2 van onze eigen leden, namelijk Henk Wolven en Rudolf 
Schwab. Zij hadden met een groep door Madagaskar gereisd en ze lieten ons daar naderhand van 
meegenieten. We zagen zowel het land en de mensen, als de dieren en de planten. 
In november kwam onze vroegere voorzitter, Wiebe Bosma, op bezoek met een selectie van opnamen 
van planten in zijn collectie. Het waren natuurlijk weer fraaie dia’s van succulenten met hun bloemen en 
vruchten. 
De opkomst op de afdelingsavonden was in 2008 gemiddeld 25 leden en dat is een positieve 
ontwikkeling want het is ietsje meer dan in 2007. 
Het aantal leden van de afdeling Groningen en Ommelanden ligt per 1 januari 2009 op 48 (waarvan 1 
donateur en 2 gezinsleden), daarnaast zijn er ook enkele sponsors. Dat aantal is hetzelfde als vorig jaar. 
 
Wolter ten Hoeve, secretaris afdeling Groningen en Ommelanden. 


